
Mei 2023 

NIEUWSBRIEF

LEDEN-
VERGADERING 
 
De leden van de Coöperatieve 
Uitvaart Vereniging Ermelo u.a. 
worden uitgenodigd voor de jaarlijkse  
ledenvergadering die gehouden zal 
worden op woensdag 31 mei 2023 
om 19.30 uur in De Varenhof, Varenlaan 
25 in Ermelo. 

De agenda luidt als volgt:
1. Opening
2. Ingekomen stukken
3. Verslag van de ledenvergadering d.d.  

1 juni 2022
4. Bestuursverkiezing * 

Aftredend en herkiesbaar is de heer  
B. Jonker. Het bestuur stelt u voor hem 
te herkiezen.

5. Wijziging contributie per 1-1-2024 en 
verhoging korting bij uitvaart *

6. Jaarverslag secretaris
7. Jaarstukken 2022 met 

accountantsverklaring
8. Rondvraag
9. Sluiting 

* toelichting op pagina 2

De stukken liggen vanaf 4 mei 2023 
op werkdagen van 09.00 tot 12.00 uur 
voor de leden ter inzage in ons kantoor 
Varenlaan 25.

Na afloop van de vergadering zal de 
heer Hans Gerards van de Vereniging 
Historisch Ermeloo een presentatie 
houden over o.a. de begraafplaats 
Koningsvaren.

uitnodiging

2,5% 
RENTE

LAGE PREMIE en 300 EURO KORTING

Plus verzekerd van 
een goede uitvaart

Als lid van onze uitvaartvereniging mag u 
deelnemen in ons depositofonds. Hiermee 
doet u een aanbetaling voor de kosten van de 
toekomstige uitvaart. Bovendien profiteert u 
van een aantrekkelijke jaarrente van 2,5%. 
 
Informeer ook naar onze aantrekkelijke 
uitvaartverzekering met lage premie en 
300 euro ledenkorting.

Doe mee in ons depositofonds

Interview van onze nazorgconsulente Eva Meter dat eerder is gepubliceerd 
in het Ermelo’s weekblad.

OMGAAN MET VERLIES
Wanneer er een dierbare overlijdt, ontstaat er een 
nieuwe werkelijkheid voor de nabestaanden. 
Zij blijven met een leegte achter en moeten 
een nieuw evenwicht vinden. Eva vertelt: 
De Varenhof biedt nabestaanden nazorg 
aan. Zo’n 6 tot 8 weken na de uitvaart 
neem ik contact op met de nabestaanden. 
Deze periode is niet toevallig gekozen. In 
de eerste weken na een overlijden moeten 
nabestaanden heel veel regelen. Pas na een 
paar weken komt vaak het besef dat iemand 
voorgoed weg is. Dan komt de stilte, zoals 
Toon Hermans zo treffend omschrijft. Juist in deze 
periode kan er behoefte zijn aan een persoonlijk gesprek. 
Niet iedereen maakt er gebruik van, maar de mensen die het wel willen bied ik een 
luisterend oor en we kijken samen hoe ze om  kunnen gaan met wat zo moeilijk is.

Heilige grond. 
“Ik doe dit werk nu al10 jaar en vind het nog steeds erg mooi om te mogen doen. 
Vaak vragen mensen me: “vind je je werk niet zwaar, je hebt immers alleen maar met 
verdriet te maken?”. Maar ik vind het juist hele mooie gesprekken. Ik ontmoet mensen 
op hun kwetsbaarst, zonder maskers. Dat doet iets met mij, het maakt me ontvankelijk 
voor hun verdriet. Daar in het midden ontmoeten we elkaar. Ik noem het ook wel 
‘de heilige grond.‘ Ik weet van tevoren nooit waar het over zal gaan. Soms willen 
mensen het hebben over de intense gebeurtenis, soms hebben ze vragen over het 
rouwproces en soms hebben ze emoties waar ze geen raad mee weten. Soms wordt 
er ook heel weinig gezegd, dan zijn er even geen woorden. Dan gaat het erom dat ik 
er gewoon ben. In stille nabijheid gebeurt soms heel veel met mensen!”

Gevoelens
“In een nazorggesprek onderzoeken we samen wat het rouwen zo moeilijk maakt. 
We praten over gevoelens en dat we er niet bang voor hoeven te zijn. Verdriet, 
onrust, angst of boosheid zijn heel normale gevoelens in een rouwproces. Als die er 
mogen zijn, voel je ook beter wat je nodig hebt. Vaak vinden mensen het moeilijk 
om ze toe te laten. “Ik moet door” of “ik mag mijn verdriet niet laten zien” hoor 
ik dan vaak. Maar gevoelens zijn net kleine kinderen die aan je hangen, ze hebben 
aandacht nodig. Wanneer je ze bestaansrecht geeft en bespreekbaar maakt, kunnen 
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Lid worden? 
Onze vereniging is een coöperatieve 
vereniging en heeft niet tot doel het 
maken van winst. Bij veel andere 
ondernemingen is dat wel het geval. 
Van de vereniging kunt u lid worden. 
De contributie bedraagt thans € 15,- 
per jaar. Daarbij zijn inbegrepen de 
kinderen tot 18 jaar. Leden krijgen een 
korting van € 300,- bij een uitvaart.

Het maakt niet uit of u in Ermelo 
woont of elders. Wanneer u lid van de 
vereniging bent, kunt u op de jaarlijkse 
ledenvergadering meepraten over het 
beleid van de vereniging.  

Neem contact met ons op.

PERSOONLIJK 
UITVAART RAPPORT

Waarschijnlijk bent u op de hoogte van de 
mogelijkheid om een persoonlijk uitvaart 

rapport te laten samenstellen. Deze service 
bieden wij aan de leden van de vereniging. 
Met dit rapport krijgt u inzicht in uw 
persoonlijke situatie en kunt u aangeven 
hoe u vindt dat uw uitvaart geregeld 
moet worden. U kunt hiervoor een 
afspraak maken met onze medewerker 
de heer Henk Velthuyzen, tel. 562210 
of 554080. Inmiddels zijn reeds 1100 

leden in het bezit van een dergelijk 
rapport.

Mei 2023 

NIEUWSBRIEF

Agendapunt 4.

De heer B. Jonker is sinds 2002 lid van 
het bestuur en specifiek aangewezen 
als penningmeester. De heer Jonker 
heeft aangegeven zich voor een nieuwe 
periode beschikbaar te stellen. Het 
bestuur stelt voor de heer B. Jonker te 
herkiezen als penningmeester.

Tegenkandidaten kunnen tot uiterlijk 
14 dagen voor de aanvang van de 
vergadering worden ingediend. Deze 
voordracht moet door 10 leden zijn 
ondertekend.

Agendapunt 5.

In verband met prijsstijgingen wordt 
u voorgesteld om de jaarlijkse 
contributie te verhogen naar €20,- 
zulks ingaande 1 januari 2024.

Tevens stellen wij u voor om de korting 
op de kosten van een door onze 
vereniging uit te voeren uitvaart voor 
onze leden te verhogen van € 300,- 
naar € 330,-.

* TOELICHTING AGENDAPUNTEN 
LEDENVERGADERING VAN 
31 MEI A.S.

anderen jou nabij komen en troosten. Dat is helend en kan je houvast bieden of 
nieuwe moed. Gevoelens maken ons menselijk. Rouwreacties zijn normale reacties van 
normale mensen op een  buitengewone gebeurtenis zoals Manu Keirse, een Vlaams 
rouwspecialist, altijd zegt.”

 

Dichtbij de mens
“Wat ik mooi vind aan De Varenhof is dat ze deze service aanbieden aan 
nabestaanden. Lang niet iedere uitvaartvereniging doet dat namelijk. Vaak zijn 
mensen verrast dat dit er óók bij hoort. Dat de betrokkenheid nog even blijft na de 
uitvaart. Maar De Varenhof wil juist dichtbij de mensen staan en dat doen ze met 
zorg en aandacht. Ze zitten naast de algemene begraafplaats in Ermelo en zeggen 
ook regelmatig tegen mij: “zou je eens met die meneer of mevrouw contact willen 
opnemen, want volgens ons gaat het niet zo goed”. Ik vind het attent en zorgzaam dat 
ze hierop letten en er echt voor die mensen willen zijn.”

Liefde
Hoe kijkt Eva eigenlijk tegen de dood aan? “Als je sterft laat je iets achter. Je leeft 
verder in de harten van de mensen die je liefhadden. Ten diepste gaat rouw altijd over 
liefde. Rouw is het prijskaartje van de liefde, wordt wel gezegd. Juist doordat er liefde 
was, is er pijn van het missen. Zeker ook als de liefde het soms moeilijk heeft gehad. 
We kunnen onze geliefden verliezen door de dood. En daarom heeft uiteindelijk niet 
de dood maar de liefde het laatste woord!”

Eva heeft een eigen praktijk als rouwbegeleider en is daarnaast wandelcoach. Haar 
praktijk Reflecties ligt aan de rand van het Putterbos, grenzend aan het Speulder- en 
Sprielderbos.

‘Rouwen is het prijskaartje 
van de liefde’
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JAARVERSLAG 2022
Aan de hand van de volgende onderwerpen wil ik een kort 
overzicht geven van het verloop van het verenigingsjaar 2022. 

a. Corona pandemie 
Gelukkig werden de corona maatregelen eind 2021 enigszins 
versoepeld en in de loop van 2022 werden deze geheel 
opgeheven, waardoor uitvaarten op de gebruikelijke wijze 
konden plaats hebben en de nabestaanden in verdrietige 
omstandigheden de arm om elkaar konden slaan. Een diep 
ingrijpende periode kon worden afgesloten.

b. Bestuur 
Tijdens de ledenvergadering 2022 werd de heer J. Geurtsen 
gekozen als bestuurslid. Hij volgde de heer W. Kosters op. 
Aangezien de heer Kosters niet aanwezig kon zijn, is op 
een later moment afscheid van hem genomen. Het bestuur 
kwam 9 keer bijeen. Besproken werden o.a. de aanschaf van 
een nieuwe rouwauto. Mede gelet op de afsluiting van grote 
steden voor dieselvoertuigen en de korte ritten, is gekozen 
voor een Mercedes hybride rouwauto.  Deze is besteld en zal 
naar verwachting eind 2023 worden afgeleverd. De officiële 
opening koffiekamer vond gelijktijdig plaats met de Open dag 
op 17 september 2022. De officiële opening werd verricht 
door wethouder Hugo Weidema in samenwerken met de 
oud-voorzitter van de Uitvaartvereniging de heer Eibert 
Kuiper. Tijdens de open dag, waar verschillende leveranciers 
aanwezig waren, kon het gehele gebouw bezichtigd worden. 
Veel waardering werd uitgesproken voor de uitgebreide en 
vernieuwde koffiekamer alsmede de opzet van de open dag. 
Met de vergrootte en vernieuwde koffiekamer, waar 
eventueel ook de rouwdienst gevolgd kan worden, wordt in 
een behoefte voorzien. Het bestuur hield zich ook bezig met 
de vervanging van de drukwerkmachine door een nieuwe 
moderne drukwerkmachine waarmee in kleur gedrukt kan 
worden en die tevens de mogelijkheid heeft om het drukwerk 
te vouwen.

c. Personeel 
Het personeelsbestand bestaat uit: een drietal vaste 
uitvaartverzorgers te weten de heer Hordijk en de dames 
Nugteren en De Brave, waarvan twee personen in deeltijd 
werken. Verder 1 nazorg-consulente, 2 aflegsters,  1 
medewerker in algemene dienst, tevens chauffeur, 2 
chauffeurs, 3 koffiedames 1 verenigingsconsulent en 1 organist.  
Daar het in 2021 niet mogelijk was om afscheid te nemen 
van verenigingsconsulent Harry Schaaphok, heeft dat in 
2022 plaats gevonden. Beheerder van het Uitvaartcentrum 
is mevrouw Nugteren. De administratie is uitbesteed aan 
Administratiekantoor AGO te Ermelo. 
Tijdens de openingstijden van het kantoor is een 
administrateur aanwezig. De accountantscontrole is uitbesteed 
aan Profinis Accountants en adviseurs te Urk.

d. Persoonlijk Uitvaart Rapport 
Wij hechten er aan dat onze leden goed geïnformeerd zijn 
over het levenseinde en het daarbij behorende afscheid.  
 

 
 
Daarom bezoekt onze verenigings-consulent, de heer Henk 
Velthuyzen  onze leden periodiek. Om u en ook uw naasten 
van dienst te zijn, stelt hij -in overleg met u- een Persoonlijk 
Uitvaart Rapport samen, zodat uw wensen duidelijk zijn 
wanneer de uitvaart daar eenmaal is. Inmiddels zijn reeds 
1100 leden in het bezit van een dergelijk rapport. Een 
Persoonlijk Uitvaart Rapport geeft goede informatie en het is 
direct beschikbaar in geval van overlijden. Dit in tegenstelling 
tot een testament.

e. Ledenvergadering 2022 
Op 1 juni 2022 vond de reguliere ledenvergadering plaats.  
Na afloop van de vergadering werd door de heer Arie 
Vermeer uit Harderwijk, op enthousiaste wijze een 
presentatie vertoont over de natuur in onze omgeving.

f. Website 
Het bestuur heeft opdracht gegeven om de website te 
actualiseren en aantrekkelijker te maken. Wij hopen dat dit in 
de loop van 2023 gerealiseerd wordt. 

g. Uitzenden via internet 
Uitvaartdiensten kunnen op internet beluisterd worden.  
Sinds begin 2018 is het mogelijk om via de website van 
onze vereniging een herdenkingsdienst mee te beleven 
en te beluisteren. Tijdens de beperkende maatregelen in 
verband met corona konden nabestaanden, die niet in de 
aula aanwezig konden zijn, toch op deze wijze de uitvaart 
meebeleven. Om de kwaliteit van de uitzending te verbeteren 
is glasvezel kabel begin 2021 gerealiseerd.

h. Faciliteiten 
In de aula zijn faciliteiten aanwezig om presentaties te geven. 
Regelmatig wordt tijdens een herdenkingsdienst de levensloop 
van de overledene in beeld gebracht. 
Van de dienst kunnen cd’s en dvd’s worden gemaakt. 
Begin 2020 is nieuwe beeld- en geluidsapparatuur aangeschaft, 
die voldoet aan de modernste eisen van de tijd. 
Naast het uitzenden via de website kan bij grote uitvaarten de 
herdenkingsdienst live gevolgd worden in de koffiekamer.  
Door een andere kleurstelling heeft het uitvaartcentrum een 
modernere uitstraling gekregen waarop wij veel positieve 
reacties hebben ontvangen.

i. Herdenkingsbijeenkomst 
Op zaterdag 19 november 2022 werd met een onderbreking 
door de corona crisis voor de dertiende keer een 
herdenkingsbijeenkomst of memorial-day gehouden. Het 
thema van de lezing van Eva Meter was: In liefde verbonden. 
Veel positieve reacties werden ontvangen.’

j. Ledenbestand 
In 2022 werden 100 nieuwe leden ingeschreven. In totaal 
overleden er in dat jaar  80 leden. Het aantal leden van de 
uitvaartvereniging bedroeg per 31 december 2022 in totaal 
3293 hoofdleden.  
 
De secretaris, J. Pap.
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Verslag van de ledenvergadering van de Coöperatieve Uitvaart Vereniging Ermelo u.a. gehouden op 1 juni 2022 
om 19.30 uur in de koffiekamer van De Varenhof, Varenlaan 25 te Ermelo.

Aanwezig zijn 22 personen, waaronder bestuursleden en de administrateur. 
Afwezig met kennisgeving: de heren W. Kosters, W. Ros, de heer en mevr. Nijstad en de heer E. Kuiper. 

1. Opening 
De voorzitter spreekt het volgende uit. 
“Mede namens het bestuur van de Coöperatieve 
Uitvaartvereniging Ermelo, heet ik u hartelijk welkom op 
onze ledenvergadering.Wij stellen het op prijs dat u op onze 
vergadering aanwezig bent. Het is overigens uw recht als lid om 
aanwezig te zijn en mee te praten/denken over het gevoerde- 
en toekomstige beleid van onze vereniging. Vanavond willen 
en moeten wij verantwoording afleggen van het in 2021 door 
onze vereniging gevoerde beleid. Wij zijn blij dat wij weer op 
de gebruikelijke datum in het jaar de ledenvergadering kunnen 
houden. De laatste twee jaren was dit niet mogelijk vanwege de 
corona maatregelen en moesten wij uitwijken naar een datum 
ca. 3 maanden later Ik wil graag met u eerst naar het moment 
van NU gaan. We beleven met elkaar  nog steeds in Nederland, 
maar eigenlijk in de gehele wereld een bijzondere periode. Als 
we in Nederland om ons heen kijken dan lijkt het gevaar voor 
een  corona besmetting bijna voorbij. Maar niets is minder waar. 
In vele landen om ons heen moeten nog steeds mondkapjes 
gedragen worden. En in enige landen verder weg waren tot 
voor kort nog steeds lock down maatregelen van toepassing. 
Mede vanwege de vele reismogelijkheden wordt er door onze 
overheid gewaarschuwd voor het gevaar van besmetting. En er 
wordt gewaarschuwd dat er in het najaar weer een coronagolf 
dreigt en over ons heen komt. Weet u, een uitvaart van iemand 
die je lief en dierbaar is, is een unieke, bijzondere en eenmalige 
gebeurtenis. Veel nabijheid/intimiteit en het kunnen volgen van je 
emotie is zeer gewenst. Dat kon de afgelopen 2 jaar bijna niet. 
Nu bijna weer wel. Maar toch ervaren we dat het nog steeds 
niet gaat zoals het zou moeten kunnen gaan. Dit vraagt van onze 
medewerkers extra aandacht en begeleiding. Laten we hopen 
dat we volgend jaar een ander geluid kunnen laten horen. 
Tot zover 2022  
 
Nu naar het verslagjaar 2021. Zoals u in het jaarverslag 
kunt lezen kunnen we tevreden zijn over het jaar 2021. 
Het jaarverslag van de secretaris en de jaarstukken van de 
penningmeester staan op de agenda en geven inzicht in  
de gang van zaken en de financiën, waar u op kan reageren.  
Graag wil ik even stilstaan bij punt d. uit het jaarverslag.  
Er is veel belangstelling voor het Persoonlijk Uitvaart Rapport.  
1100 hoofdleden zijn al in het bezit van dit rapport. Verder 
wil ik opmerken bij punt k. dat er gemiddeld 2 nieuwe leden 
per week konden worden ingeschreven. Dat doet ons goed. 
Zo blijft het ledenaantal nagenoeg gelijk. In het verslagjaar is 
ook de uitbreiding van de koffiekamer gereedgekomen. En hier 
zijn wij erg blij mee. Ook hebben wij al meerdere positieve 
reacties gekregen van de bezoekers en leden. Een officieel 
openingsmoment kon, vanwege de corona, nog niet plaatsvinden. 
Op de komende Open Dag op 17 september a.s. zal hier 
aandacht aan gegeven worden. Tenslotte wil ik graag opmerken 
dat wij als bestuur wel het beleid kunnen uitzetten, maar dat 
wij voor de uitvoering hiervan geheel afhankelijk zijn van onze 
medewerkers en allen die bij onze vereniging betrokken zijn. 
Eerder zei ik al, dat wij tevreden zijn over het jaar 2021 en dat 
geldt, in het bijzonder, ook voor het werk dat door al onze 
medewerkers is gedaan.Wij zijn hen zeer erkentelijk voor de 
inzet die zij ook in dit corona jaar hebben getoond. Hiervoor 
graag een nadrukkelijk woord van dank. Als bestuur zijn wij ook 

nu weer dankbaar voor de rol die wij voor onze leden, en niet 
leden in het verslagjaar hebben kunnen vervullen, en wij zijn 
van plan dit te blijven doen. Na afloop van het formele deel 
van onze ledenvergadering hopen we te gaan genieten van de 
Natuurfotoreportage van de heer Arie Vermeer uit Harderwijk.  
Ik open  hiermede de vergadering”. 

2. Ingekomen stukken 
Afmeldingen van 5 personen zijn binnen gekomen. 
Verslag van de ledenvergadering van 21 september 2021 
Het verslag wordt door de ledenvergadering ongewijzigd 
vastgesteld. 

3. Bestuursverkiezing 
Wim Kosters wilde vorig jaar al weg, maar i.v.m. de verbouwing 
en corona is hij een jaar langer gebleven. Facilitaire zaken houdt 
onder meer in dat je het gebouw kent en het bestuur tijdig op 
de hoogte brengt van gewenste ontwikkelingen en noodzakelijk 
onderhoud. Dat is wat Wim Kosters deed. In Jacco Geurtsen 
hebben we een opvolger gevonden die uitgebreide bouwkundige 
ervaring heeft en we waren blij dat hij ja heeft gezegd.  
De voorzitter stelt voor om Jacco Geurtsen te benoemen als 
bestuurslid. Hij wordt bij acclamatie gekozen. De voorzitter 
wenst hem veel succes in deze functie. 

4. Jaarverslag secretaris 
Aangezien er geen vragen zijn, concludeert de voorzitter dat het 
jaarverslag ongewijzigd is vastgesteld.  

5. Jaarstukken 2021 met accountantsverklaring 
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarstukken.  
Aangezien er na de toelichting geen vragen zijn, wordt het 
bestuur gedechargeerd. 
De voorzitter houdt nog een pleidooi voor het depositofonds, 
waarin leden een bedrag voor de uitvaart kunnen storten.  
Over dat bedrag wordt een rente vergoed van 2,5% per jaar.  
Bij een bank haal je een dergelijk percentage op een 
spaarrekening bij lange na niet. 

6. Rondvraag 
De heer Van Nijhuis merkt op dat binnenkort algemene graven 
geruimd worden. Algemene graven zijn graven waarin mensen 
van verschillende families begraven kunnen worden. Hij vraagt 
zich af of dit terecht is. De heer Gerards geeft aan dat er bordjes 
staan op graven die geruimd worden. Na bepaalde tijd kan er 
geruimd worden wanneer er geen recht hebbenden zich hebben 
gemeld. De voorzitter geeft aan dat in onze Nieuwsbrief wij de 
brief van de gemeente hebben opgenomen zodat onze leden 
ook op deze wijze op de hoogte worden gehouden. Dat is wat 
we kunnen doen want de begraafplaats is van de gemeente 
Ermelo en die bepaalt of er al dan niet geruimd wordt. 

7. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering 
en zegt allen dank voor hun inbreng en aanwezigheid. 
Vastgesteld in de ledenvergadering van 31 mei 2023  
G. van Waversveld, voorzitter    
J. Pap, secretaris Na afloop van de vergadering laat de heer 
Vermeer natuurfoto’s zien en vertelt hierbij enthousiast.


